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O Κ. ΚΑΡΑΜΑΝΛHΣ 
αποτελεί κεφάλαιο για 

την πολιτική μας ζωή 
γενικότερα και, κατά 

συνέπεια, για τη Ν.Δ. 

Η ΙΣΧΥΣ της 
μοριοδότησης θα 

παραταθεί έως ότου 
λήξει το θέμα των 

συμβασιούχων, 
προκειμένου να πάψει 

να υπάρχει ομηρία τους

ΕΞΕΤΑΖΟΥΜΕ το 
ενδεχόμενο να 

απαγορευτεί στις 
συζύγους των 

βουλευτών να έχουν 
επαγγελματικές σχέσεις 

με το Δημόσιο
Τον περιορισμό της χρήσης των κρα-
τικών αυτοκινήτων στο ελάχιστο 
προκειμένου να περιορισθεί η σπα-
τάλη ανακοινώνει ο υπουργός Εσω-
τερικών Προκόπης Παυλόπουλος. 

Κύριε υπουργέ, έχει δικαίωμα ο 
πρωθυπουργός να φύγει από την 
ηγεσία της N.Δ. σε περίπτωση που 
χαθούν οι εκλογές;
Το θέμα αυτό έχει λήξει. Ισχύει η πρό-
σφατη δήλωση του πρωθυπουργού, 
που επανέλαβε ο κυβερνητικός εκ-
πρόσωπος, ότι αισθάνεται πολύ νέος 
για να συνταξιοδοτηθεί. Πέραν τού-
του όλοι ξέρουμε ότι ο κ. Καραμαν-
λής αποτελεί κεφάλαιο για την πο-
λιτική μας ζωή γενικότερα και, κατά 
συνέπεια, για τη Ν.Δ. Είναι ο πολιτι-
κός που πήρε ιστορικές αποφάσεις 
για την πορεία της χώρας, κάτι που 
αποτελεί σταθερό στόχο στη ζωή 
του. Γιατί είναι ένας πολιτικός αφιε-
ρωμένος στο καθήκον. 
Υπάρχει πήχυς από τη Νέα Δημο-
κρατία για το επιδιωκόμενο απο-
τέλεσμα στις ευρωεκλογές;
Το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα 
το οποίο μπορούμε να πετύχουμε. 
Εκείνο που διαπιστώνω είναι ότι το 
ΠΑΣΟΚ δεν έχει καμιά δυναμική και 
δεν μπορεί να πείσει τους αναποφά-
σιστους, οι οποίοι πιστεύουν και ελ-
πίζουν μόνο στη Ν.Δ. Aρα, η στρατη-
γική μας πρέπει να είναι –γιατί αυτό 
ζητάει ο κόσμος από εμάς– να κά-
νουμε όσο καλύτερα τη δουλειά μας 
για ν’ αποδείξουμε ότι μπορούμε όχι 
απλώς και μόνο να μειώσουμε ή να 
μηδενίσουμε τη διαφορά, αλλά να 
βρεθούμε μπροστά από το ΠΑΣΟΚ 
στις ευρωεκλογές.
Υπάρχει σύνδεση της τρομοκρατί-

ας με το κοινό έγκλημα;
Οταν ερευνάς μία υπόθεση, μία 
τόσο σοβαρή υπόθεση, δεν πρέπει 
να εξάγεις βιαστικά συμπεράσματα. 
Βεβαίως αφήνουμε όλα τα ενδεχόμε-
να ανοιχτά. Και τα αφήνουμε όλα τα 
ενδεχόμενα ανοιχτά διότι βλέπετε το 
εξής: Οχι ότι είχε ποτέ η τρομοκρατία 
ιδεολογία, είναι λάθος να πιστεύουμε 
ότι οι τρομοκράτες έχουν ιδεολογία. 
Ο τρομοκράτης είναι εξ ορισμού 
εχθρός της Δημοκρατίας. Υπήρχε μια 
επίφαση ιδεολογίας. Αλλά σήμερα 
βλέπουμε ότι ούτε αυτή η επίφαση 
υπάρχει. 

Οταν συλλαμβάνεται κάποιος σε 
ληστεία τραπεζών π.χ. και αυτός 
εμφανίζεται στη συνέχεια, αφού 
αποκαλύπτεται ποιος είναι, πως τον 
ήξερες σαν κάποιο αναρχικό ο οποί-
ος μέχρι τώρα χρησιμοποιούσε την 
αναρχία ως πρόσχημα για να κάνει 
ληστείες, από κει και πέρα αντιλαμ-
βάνεστε πρώτον: Οτι δεν είναι δυνα-
τόν να μιλήσεις, έστω και κατ’ επίφα-
ση, για ιδεολογία τρομοκρατίας. Και 
δεύτερον: Δεν μπορείς παρά να πεις 
ότι είναι ενδεχόμενο, γενικότερα, να 
υπάρχει σύνδεση της τρομοκρατίας 
με τις άλλες μορφές του οργανω-
μένου εγκλήματος. Γι’ αυτό και στη 
νομοθεσία μας, αν έχετε δει, ο νόμος 
μιλάει για οργανωμένο έγκλημα στο 
οποίο περιλαμβάνει και την τρομο-
κρατία. 
Με το ενιαίο μισθολόγιο τι θα γί-
νει;
Ο κ. Παπαθανασίου στον τομέα 
αυτό είναι σε συνεννόηση με την 
ΑΔΕΔΥ και νομίζω πως βρίσκεται σε 
καλό δρόμο. 
Είναι ώριμες οι συνθήκες για να 
ενσωματωθούν όλα τα επιδόματα 

μέσα στο μισθό των υπαλλήλων;
Είναι σαφές ότι εκεί κατατείνει όλη 
η φιλοσοφία του νέου μισθολογίου. 
Και στόχος ακριβώς είναι να πάψει 
να υπάρχει επιδοματική πολιτική και 
αυτό να γίνει μέσα από την ενσωμά-
τωση των επιδομάτων. 

Με απλές λέξεις, να κάνουμε την 
εξίσωση από τα κάτω προς τα πάνω, 
αλλά ευνοώντας εκείνους οι οποίοι 
έχουν μικρότερο μισθό για να φτά-
σουν εκείνους οι οποίοι βρίσκονται 
σε υψηλότερα μισθολογικά κλιμά-
κια. Σε καμία περίπτωση όμως δεν 
θα ήταν δυνατόν να οδηγηθούμε σε 
κάτι τέτοιο αν ακολουθούσαμε την 
πολιτική του ν’ αυξάνουμε συνεχώς 
τη διαφορά που υπάρχει μεταξύ 
τους. Ουσιαστικά δηλαδή το νέο 
μισθολόγιο θα σημαίνει καλύτερη 
μισθολογική μεταχείριση των υπαλ-
λήλων με την εξίσωση από τα κάτω 
προς τα επάνω. 
Θα ήταν λαϊκισμός να σας ρωτήσω 
εάν υπάρχει περιθώριο μείωσης 
της χρήσης των κρατικών αυτο-
κινήτων, τα οποία είναι γύρω στα 
10.000 συνολικά;
Δεν είναι καθόλου λαϊκισμός. Μία 
από τις προσπάθειες που κάνουμε 
τώρα, και κάνει και προσωπικά ο κ. 
Ζώης ως αρμόδιος υφυπουργός, εί-
ναι να περιορίσουμε στο ελάχιστο τη 
χρήση των κρατικών αυτοκινήτων. 
Δηλαδή να περιορίσουμε πρώτα 
πρώτα τον αριθμό των προσώπων 
που τα δικαιούνται, και να χρησι-
μοποιούνται από τους άλλους υπη-
ρεσιακούς παράγοντες μόνο όταν 
τα έχουν πραγματικά ανάγκη. Και 
αυτό, σε πολλές περιπτώσεις, έχει 
γίνει πράξη. 
Με την υπόθεση των συμβασιού-

χων τι γίνεται;
Η στάση μας και οι θέσεις μας δια-
μορφώθηκαν ήδη από το 2004 και 
υπήρξαν σαφείς. Ο,τι είχαμε πει προ-
εκλογικά το κάναμε. Οσοι κάλυπταν 
πάγιες και διαρκείς ανάγκες ως την 
εποχή εκείνη –μιλώ ως την έκδοση 
του Π.Δ. 164/2004– έγιναν αορίστου 
χρόνου. Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι 
το Σύνταγμα απαγορεύει έκτοτε την 
αυτόματη μετατροπή των συμβά-
σεων έργου ή ορισμένου χρόνου σε 
αορίστου χρόνου. Αυτό έχουν πει 
και τα τρία Ανώτατα Δικαστήρια εν 
ολομελεία δηλαδή και το ΣτΕ και ο 
Αρειος Πάγος και το Ελεγκτικό Συνέ-
δριο. Γι’ αυτό τι είπαμε αμέσως μετά 
την έκδοση του Π.Δ. 164/2004; Οτι 
θα υπάρχει μοριοδότηση και μάλιστα 
μία μοριοδότηση την οποία ψηφίσα-
με στη Βουλή την εποχή εκείνη, που 
φτάνει τουλάχιστον μέχρι το 50% και 
αφορά όχι μόνο τη θέση την οποία 
κατέχεις αλλά και οποιαδήποτε άλλη 
θέση εφόσον έχεις τα αντίστοιχα 
προσόντα. Και με τον τρόπο αυτόν 
οι άνθρωποι εκείνοι, οι οποίοι δεν 
μπόρεσαν να γίνουν αορίστου χρό-
νου τότε, έχουν αυτό το σημαντικό 
πλεονέκτημα. Επομένως, αυτή είναι 
η λύση. Αυτόματες μετατροπές συμ-
βάσεων δεν μπορεί να υπάρξουν.
Η ισχύς της μοριοδότησης θα πα-
ραταθεί με νέα ρύθμιση;
Φυσικά και θα παραταθεί, αν χρεια-
σθεί.
Εχετε αποφασίσει για πόσο;
Εως ότου λήξει το θέμα των συμβασι-
ούχων θα παρατείνεται αυτή η ρύθ-
μιση, για να πάψει να υπάρχει ομηρία 
των συμβασιούχων. Η ομηρία γιατί 
υπήρχε; Είναι γιατί δεν γίνονταν αο-
ρίστου χρόνου αυτοί που κάλυπταν 
πάγιες και διαρκείς ανάγκες και δεν 
υπήρχε ουσιαστική μοριοδότηση. Το 
ΠΑΣΟΚ ήθελε να κρατάει ομήρους 
τους συμβασιούχους.
Μελετά η κυβέρνηση στο πλαίσιο 
του εκτελεστικού νόμου για το 
επαγγελματικό ασυμβίβαστο και 
το ενδεχόμενο ν’ απαγορεύσει και 
σε συζύγους βουλευτών να έχουν 
επαγγελματικές σχέσεις με το Δη-
μόσιο. 
Πριν από μερικούς μήνες, ακριβώς 
γιατί θα πρέπει να εφαρμοστεί η σχε-
τική διάταξη του Συντάγματος, είχα 
αποστείλει στα κόμματα επιστολή 
και ζητούσα τις απόψεις τους. Ουδε-
μία ουσιαστική απάντηση έχω πάρει. 
Καλώ λοιπόν την αντιπολίτευση, και 
κυρίως την αξιωματική αντιπολίτευ-
ση, να στείλει τις απόψεις της. 
Για το συγκεκριμένο που σας ρώ-
τησα για τις συζύγους, αποκλείε-
ται ως ενδεχόμενο;
Μα, όταν ξεκινάς ένα διάλογο δεν 
αποκλείεις εκ προοιμίου τίποτα. 

Προαναγγέλλει την ενσωμάτωση όλων των επιδομάτων στους μισθούς του Δημοσίου  
και κλείσιμο της «ψαλίδας» υψηλόμισθων - χαμηλόμισθων. Του Μανώλη Κοττάκη

«Θα περιορίσουμε στο ελάχιστο 
τα κρατικά αυτοκίνητα»

ΠΡΟΚΟΠΗΣ 
ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ

υπουργός Εσωτερικών

» ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΟ

▪ ΓΕΝΝΗΘΗΚΕ το 1950.
▪ ΜΕΓΑΛΩΣΕ στην Καλα-
μάτα.
▪ ΑΠΟΦΟΙΤΗΣΕ από τη 
Νομική Σχολή του Πανεπι-
στημίου Αθηνών.
▪ ΤΟ 1974 διετέλεσε 
γραμματέας του πρώτου 
Προέδρου της Γ’ Ελληνι-
κής Δημοκρατίας κ. Μιχ. 
Στασινόπουλου.
▪ ΤΟ 1989 διετέλεσε 
αναπληρωτής υπουργός 
Προεδρίας στην οικουμε-
νική κυβέρνηση Ζολώτα.
▪ ΑΠΟ ΤΟ 1996 μέχρι σή-
μερα εκλέγεται βουλευτής 
στην εκλογική περιφέρεια 
Α’ Αθηνών.
▪ ΕΙΝΑΙ παντρεμένος 
με τη δικηγόρο Βλασία 
Παυλοπούλου και έχει τρία 
παιδιά.
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